
Zápisnica zo zasadnutia OZ v Gemerskej Hôrke  Strana 1/10 

Z Á P I S N I C A  

z 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 

konaného dňa 14.4.2025 v zasadačke  Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Neprítomní:  Peter Iván, Gejza Milko 

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:    

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie programu 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Zrušenie spoločného stavebného úradu v Plešivci a vstúpenie obce do spoločného obecného 

úradu so sídlom v obci Štítnik s elokovaným pracoviskom v Plešivci 

3. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly dohôd o prácach vykonávaných mimo 

pracovného pomeru uzavretých obcou v roku 2024 – verzia zo dňa 03.04.2025 

4. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly výberu miestnych daní a poplatkov zo dňa 

19.3.2025 

5. Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

6. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

7. Záver 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

obce skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol pána Mgr. Dávida Balázsa, Mareka Szabó Dózsu. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Mgr. Dávida Balázsa, Mareka Szabó Dózsu. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 

zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program bol schválený. 
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K bodu 2: Zrušenie spoločného stavebného úradu v Plešivci a vstúpenie obce do spoločného 

obecného úradu so sídlom v obci Štítnik  s elokovaným pracoviskom v Plešivci 

Pán starosta pripomína poslancom, že dňa 1.4.2025 vstúpila do platnosti novela stavebného zákona, 

ktorá upravuje podmienky, ktoré bude musieť spĺňať každý stavebný úrad. Z dôvodu toho, že náš 

spoločný obecný úrad nedokáže splniť zákonnú povinnosť, starostovia obcí spoločného obecného 

úradu v Plešivci sa zhodli o spájaní sa so spoločným úradom so sídlom v obci Štítnik s tým, že sídlo 

spoločného obecného úradu bude v Štítniku, ale naďalej sa zachová stavebný úrad ako elokované 

pracovisko v Plešivci. 

Pán Mgr. Dávid Balázs sa informuje, či po finančnej stránke to vyjde obec drahšie. Podľa starostu 

drahšie by to vyjsť nemalo. 

PhDr. Alexander Ambrus je toho názoru, že celý proces je zle pripravený. Vysvetľuje, že zmluva 

o vstupe obce do spoločného obecného úradu v Štítniku nie je vyhotvená, a teda ani predložená 

zastupiteľstvu na schválenie, a to údajne preto, lebo presný počet obcí, ktoré plánujú vstúpiť do 

tohto spoločného úradu, zatiaĽ je neznámy. Pán Róbert Vajda naznačuje, že približná suma by sa 

určite dala vypočítať. Pán PhDr. Alexander Ambrus dodáva, že na predchádzajúcom zasadnutí sa 

spomínalo, že by obec mohla vytvoriť spoločný obecný úrad s mestom Tornaľa, no podľa zákona to 

možné nie je nakoľko pripojené obce musia nadväzovať na seba. Kontrolórka pripomína, že finančné 

prostriedky na činnosť spoločného úradu je dotovaná štátom. Pani kontrolórka poznamenáva, že štát 

nemusí poskytnúť dotáciu v takej výške, ktorú má obec uhradiť na činnosť spoločného obecného 

úradu. Pán Marek Szabó Dózsa naznačuje, že najlepším riešením pre obce je vytvoriť na obci 

stavebný úrad a je si istý, že aj okolité obce by sa určite pripojili. Len otázka je tá, či nájdeme 

vhodného zamestnanca na túto funkciu – dodáva pán PhDr. Alexander Ambrus. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia nasledovne: 

- Berie na vedomie informáciu starostu obce o ukončení Zmluvy o zriadení spoločného 

obecného úradu v Plešivci zo dňa 31.12.2020, v zmysle dohody uzavretej dňa 21.02.2025 s 

účinnosťou ku dňu 31.05.2025, ktorú dohodu podpísali všetci starostovia pätnástich obcí 

spoločného obecného úradu v Plešivci.  

- Schvaľuje zrušenie spoločného obecného úradu v Plešivci k 31.05.2025 v zmysle Dohody 

o ukončení Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu v Plešivci uzavretej dňa 

21.02.2025, ktorá dohoda nadobudne účinnosť dňa 31.05.2025. 

- Súhlasí so vstúpením obce Gemerská Hôrka do spoločného obecného úradu so sídlom v obci 

Štítnik, s vysunutým pracoviskom v Obci Plešivec, Ulica Československej armády 1/62, 049 11 
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Plešivec, na úseku preneseného výkonu štátnej správy v oblastiach: stavebný poriadok, 

miestne a účelové komunikácie, starostlivosť o životné prostredie. 

- Schvaľuje Zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu so sídlom pri OcÚ Štítnik, s 

vysunutým pracoviskom v Obci Plešivec, Ulica Československej armády 1/62, 049 11 Plešivec, 

ktorá zmluva nadobudne platnosť a účinnosť dňa 01.06.2025. 

- Odporúča starostovi obce uzatvoriť zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu so sídlom 

pri OcÚ Štítnik, s vysunutým pracoviskom v obci Plešivec, v súlade so schvaľovacou časťou 

tohto uznesenia. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3: Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly dohôd o prácach vykonávaných mimo 

pracovného pomeru uzavretých obcou v roku 2024 – verzia zo dňa 03.04.2025 

Pani kontrolórka Margita Kisfaludiová opätovne predkladá správu o výsledku kontroly dohôd 

o prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru uzavretých obcou v roku 2024. Cieľom kontroly 

bola kontrola dodržiavania právnych predpisov v oblasti uzatvárania dohôd, overenie zákonnosti 

a správnosti spôsobu uzatvárania dohôd a zistenie celkovej výšky vynaložených finančných 

prostriedkov v roku 2024. Po prekontrolovaní predložených dohôd boli zistené nasledovné 

nedostatky. Zo schváleného rozpočtu bolo zistené, že vykonané práce na dohodu v troch prípadoch 

neboli schválené v rozpočte ale následne boli schválené po zmene rozpočtu obce a v jednom prípade 

neboli schválené ani v upravenom rozpočte. Pri dohode, ktorá bola uzatvorené na pracovnú úlohu pri 

obecnej splaškovej kanalizácií nie je určený rozsah práce v hodinách. Túto dohodu navrhuje 

zapracovať do pracovnej zmluvy zamestnanca. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje zrušiť túto dohodu a zvýšiť úväzok zamestnanca zo 6 hod/denne na 

7,5 hod/denne. To znamená, že 6 hod bude plniť funkciu koordinátora a 1,5 hod práce na obecnej 

splaškovej kanalizácií. Poprípade nech si otvorí živnosť a fakturuje túto službu obci. Pán Róbert Vajda 

naznačuje, že v správe je uvádzaná len vyplatená hrubá mzda zamestnanca ale k tomu treba 

pripočítať aj odvody zamestnávateľa. Smerodajné sú práve celkové finančné výdavky. 
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Pán PhDr. Alexander Ambrus naznačuje, že v septembri už by malo dôjsť k vybudovaniu zberného 

dvora. Keďže na zberný dvor bude potrebné zamestnať zamestnanca, tak navrhuje, aby tento 

zamestnanec bol zodpovedný aj za práce na obecnej splaškovej kanalizácií. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia: 

- Berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly dohôd o prácach 

vykonávaných mimo pracovného pomeru uzavretých obcou v roku 2024 – verzia zo dňa 

03.04.2025. 

- Odporúča starostovi obce prijať opatrenie smerujúce k zrušeniu dohody, predmetom ktorej 

sú práce na obecnej splaškovej kanalizácií, a zahrnúť ich vykonanie do pracovnej zmluvy 

dotknutého zamestnanca obce.  

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó 

Dózsa,  

Proti:  0   

Zdržal sa:  1 Róbert Vajda 

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4: Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly výberu miestnych daní a poplatkov zo 

dňa 19.3.2025 

Pani kontrolórka predkladá správu o výsledku kontroly výberu miestnych daní a poplatkov. Cieľom 

kontroly bolo zabezpečiť dodržiavanie osobitných predpisov a vnútorných predpisov pri výbere 

miestnych daní a poplatkov. Pani kontrolórka vo svojej správa uvádza, že celkové nedoplatky za 

posledných sedem rokov boli k 31.12.2024 vo výške 50 112,47 Eur. Kontrolórka poznamenáva, že 

právo na vymáhanie daňového nedoplatku zaniká po 20 rokoch, po skončení kalendárneho roku, 

v ktorom daňový nedoplatok vznikol. 

Pán Róbert Vajda sa pýta, ako ma postupovať obec u neplatičoch. 

Podľa kontrolórky, obce majú niekoľko možnosti: 

a) Poveriť vykonaním exekúcie súdneho exekútora ( menej efektívne ) 

b) Vykonať daňové exekučné konanie vo vlastnej réžií 

c) Použiť príspevok pomoci v hmotnej núdzi kde osobitný príjemca je obec 

d) Zadržanie vodičského preukazu 
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Pani kontrolórka hovorí, že obec môže zverejniť zoznam daňových dlžníkov u ktorých úhrnná výška 

daňových nedoplatkov presiahla u fyzickej osoby 160 Eur a u právnickej osoby 1600 Eur. Pán Marek 

Szabó Dózsa je zato, aby sa zverejnil zoznam daňových dlžníkov a predložil na najbližšom zasadnutí 

OZ. 

Pani kontrolórka konštatuje, že i napriek tomu, že obec zvýšila dane, žiaľ celkové výdavky sú vyššie 

ako príjem. 

Pán Róbert Vajda dodáva, že v minulosti bolo tak zaužívané, že obec neprijala aktivačných 

pracovníkov, ktorí mali dlžobu na dani. Je toho názoru, že momentálne tu pracujú aj takí, ktorí 

zaplatenú daň určite nemajú. Podľa starostu aj teraz sa nato prihliada.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia: 

- Berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly výberu miestnych daní 

a poplatkov zo dňa 19.03.2025. 

- Žiada starostu obce vyhotoviť zoznam daňových dlžníkov obce a predložiť ho na najbližšom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 5: Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

a) Rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií  

- je uzatvorená zmluva o NFP 

- prebieha VO na zhotoviteľa 

b) Vypracovanie PD na „ Obecná čistička odpadových vôd“ 

- je uzatvorená zmluva o NFP 

- pPrebieha VO na zhotoviteľa PD 

c)  Vypracovanie PD pre „ Nájomný bytový dom na Červenom kopci“ 

-      je uzatvorená zmluva o NFP 
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-  prebieha VO na zhotoviteľa PD 

d) Vybudovanie zberného dvora 

- odsúhlasený návrh zmluvy o NFP 

- fáza uzatvorenia zmluvy o NFP 

e) Chodníky v obci Gemerská Hôrka 

- prebieha stavebné konanie 

- čaká sa na vydanie právoplatného stavebného povolenia 

f) 16 byt. jednotka 

- podaná je žiadosť o poskytnutie NFP 

- pán PhDr. Alexander Ambrus k tomuto pozmanenáva, že obec môže zabezpečiť 

financovanie výstavby tejto 16 bytovej jednotky 2 spôsobmi:  

1) cez ŠFRB – získaním dotácie (NFP) a prijatím úveru ŠFRB splatného za 30 rokov, ktorý úver 

obec bude uhrádzať z nájmu bytov, resp. za spoluúčasti obce približne vo výške 85 000 €; 

2)  cez výzvu vyhlásenú Úradom splnomocnenca vlády pre rómske komunity, kde sa 

spoluúčasť obce nevyžaduje;   

- podľa starostu výhoda tohto riešenia spočíva v tom, že vybratý nájom od nájomníkov 

ostane obci.  

- Pán Róbert Vajda nesúhlasí s tým, aby financovanie výstavby tohto bytového domu bolo 

zabezpečené tak, že sa určitá časť bytov, podľa neho 70%, bude musieť  prideliť rómskym 

občanom. Zároveň ostro kritizuje PhDr. Alexandra Ambrusa, ktorého obviňuje z toho, že vo 

svojich stanoviskách a vyjadreniach neprihliada na záujmy obce a jej obyvateľov. Navrhuje, 

aby do budúceho zasadnutia boli pripravené podmienky obsadzovania nájomníkov. 

- PhDr. Alexander Ambrus poznamenáva, že obec sa musí o financovaní výstavby cez 

mechanizmus ŠFRB rozhodnúť do konca mája; pripomína, že VO na realizáciu stavby vlani 

vyhrala firma CASON CONSULTING a.s. 

    g) Rekonštrukcia parku hrdinov a studne na pranie v obci Gemerská Hôrka 

-  bola podaná žiadosť o poskytnutie dotácie vo výške 13 000 €, pričom spoluúčasť obce je 

650 € (5 %)  
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    h) Modernizácia svetelnej a ozvučovacej techniky kultúrneho domu  

-  bola podaná žiadosť o poskytnutie dotácie vo výške 26 847 €, pričom spoluúčasť obce je  

1413 €; v rámci projektu sa staré reflektory vymenia na moderné LED reflektory a vymení sa 

aj riadiaci pult osvetlenia. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia:  

- berie na vedomie informáciu starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch: 

rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií, výstavba chodníkov, bytový dom na 

Červenom kopci, zberný dvor, výstavba novej ČOV.  

- berie na vedomie informáciu starostu o podaní žiadosti obce o poskytnutie dotácie v 

rámci výzvy Ministerstva financií Slovenskej republiky, vyhlásenej 15.12.2025 ako výzva 

2/2025, a to na financovanie projektu s názvom „Rekonštrukcia Parku hrdinov a Studne na 

pranie v obci Gemerská Hôrka“, pričom žiadaná výška dotácie je 13 000,00 eur a spoluúčasť 

obce 650,00 eur (5%). 

- berie na vedomie informáciu starostu o podaní žiadosti obce o poskytnutie dotácie v 

rámci výzvy, ktorú Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej 

republiky vyhlásilo ako Výzva č. 1/2025/SRR – Živý vidiek, a to na financovanie projektu 

s názvom „Modernizácia svetelnej a ozvučovacej techniky kultúrneho domu v obci Gemerská 

Hôrka“, pričom žiadaná výška dotácie je 26 847,00 eur a spoluúčasť obce 1 413,00 eur (5%). 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

K bodu 6: Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

a) Defibrilátor 

Pán Mgr. Dávid Balázs dotazuje ako obec postúpila vo veci zaobstarania defibrilátora. Podľa 

starostu je to vo fáze riešenia. 
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b) Samoobslúžny box Balíkova  

Pán Marek Szabó Dózsa sa dopytuje, či došlo k podpísaniu zmluvy so spoločnosťou Slovak 

Parcel Service, s.r.o. na umiestnenie samo obslužného boxu. Podľa starostu zmluva bola 

podpísaná. 

c) Výmena poškodených radiátorov v priestoroch poštového úradu 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že Slovenská pošta žiada obec o výmenu poškodených 

radiátorov v priestoroch poštového úradu. Avizuje, že finančne to dosť zaťaží obec. Informuje 

poslancov, že za nájom priestorov obci uhrádzajú štvrťročne sumu 112 €. Táto suma zahŕňa 

aj náklady na kúrenie a vodu. Podľa poslancov suma za nájom priestorov je nízka a navrhujú 

ju zvýšiť na 400 € štvrťročne. 

d) Medzinárodný Deň rómov 

Pán Marek Szabó Dózsa vytýka nepozvanie poslancov na Medzinárodný Deň rómov. Podľa 

PhDr. Alexandra Ambrusa usporiadateľom nebola obec ale Rozvojový tím. Navrhuje, aby do 

budúcna bola obec spoluorganizátorom tohto podujatia. 

e) Vatra, Deň obce 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta, či tento rok obec plánuje usporiadať Vatru a avizuje 

nedoriešené otázky ohľadom organizovania Dňa obce. Poslanci sa dohodli na spoločnom 

stretnutí na budúci týždeň v stredu o 13 hod v Kultúrnom dome ohľadom Dňa obce. 

f) Pozvanie na 80. výročie ukončenia II. svetovej vojny  

Pán Mgr. Dávid Balázs srdečne pozíva každého na podujatie 80. výročia ukončenia II. svetovej 

vojny v priestore Parku hrdinov. Organizátorom podujatia je OZ Horkai spolu so samosprávou 

obce Gemerská Hôrka.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie dotazy, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia: 

- Berie na vedomie dopyt Mgr. Dávida Balázsa týkajúcu sa obstaraniia externého defribilátora 

a jeho umiestnenia na verejne prístupnom mieste.  

- Berie na vedomie dopyt Mareka Szabó Dózsu týkajúcu sa umiestnenia samoobslužného boxu 

BALÍKOVA spoločnosti Slovak Parcel Servis, s.r.o.  

- Berie na vedomie informáciu starostu obce o potrebe výmeny poškodených radiátorov 

v priestoroch poštového úradu a zároveň navrhuje dojednať s prenajímateľom, ktorým je 

Slovenská Pošta a.s., zvýšenie nájomného na 400,00 eur štvrťročne .  

- Berie na vedomie námietku Mareka Szabó Dózsu vytýkajúcu nepozvanie poslancov na 

podujatie Medzinárodný deň Rómov, ktoré bolo usporiadané 9. apríla 2025, ako aj námietku 

PhDr. Alexandra Ambrusa, že usporiadateľom podujatia nebola obec ako taká, ale Rozvojový 
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tím pôsobiaci v obci. 

- Berie na vedomie pripomienku Róberta Vajdu týkajúcu organizačno-technického 

zabezpečenia podujatí obce Vatra a Deň obce 2025. 

- Berie na vedomie informáciu Mgr. Dávida Balázsa o pripravovanom podujatí OZ Horkai, ktoré 

bude usporiadané 9. mája pri príležitosti 80. výročia ukončenia II. svetovej vojny v priestore 

Parku hrdinov.  

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  Marek Szabó 

Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  2 Peter Iván, Gejza Milko 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

K bodu 7: Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 14.4.2025 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Mgr. Dávid Balázs   .....................................   

Marek Szabó Dózsa   .....................................  

 

 

 

 


